
Potreba izboljšanja plač vsemu uradmšivu. 
»Naš Glas« prinaša članek zagrebškega 

»Našega Glasa«, ki kaže skupne težnje vsega 
državnega uradništva za izboljšanje gmotne* 
ga položaja in se glasi: 

Neprestano se piše in naglašuje, da je 
treba še pred razglasitvijo novega uradniške* 
ga zakona nujno rešiti dvoje vprašanj, kateri 
ne trpita odlašanja, in sicer: da se izda po* 
kojninski zakon, s katerim se bodo končno 
izenačile in uredile pokojnine naših upokoje* 
nih tovarišev, in priznanje specialnih doklad 
tistim našim aktivnim tovarišem, ki jih nas 
vzlic dokazani potrebi do danes še niso pre* 
jeli. 

O vsem tem se je v poslednjem času go* 
vorilo na vseh naših zborovanjih in sestankih, 
pristojnim činiteljem so bile odposlane šte* 
vilne vloge, v katerih sta bili ti dve nujni po* 
trebi državnega nameščenstva pojasnjeni z 
vseh strani, pa tudi javnost sama je zadostno 
obveščena o stanju stvari, tako da je po ne* 
davni izjavi g. predsednika vlade treba samo, 
da spregovori svojo besedo g. finančni mi* 
nister. 

Ta važna beseda, katero tako željno pri* 
čakujejo tisoči in tisoči upokojenih in aktiv* 
nih državnih uslužbencev, pa doslej še ni bila 
izgovorjena, tako da je dalo to povoda pri* 
zadetim tovarišem, da očitajo svojim stanov* 
skim organizacijam, da ne zastopajo njiho* 
vih interesov in da njihovo delo ni rodilo no* 
benega rezultata. 

Očitki so opravičeni, kolikor se nanašajo 
na rezultate, dosežene v tem odseku pošlo* 
vanja stanovskih organizacij. Vendar pa so 
ti rezultati izven možnosti vplivanja in odlo* 
čitve s strani stanovskih odborov in organi* 
zacij, tako da smo prepričani, da ni niti v 
nobeni upravi katerekoli stanovske organiza* 

cije nikogar, niti ne tovariša na odgovornih 
službenih položajih, ki bi oviral rešitev teh 
dveh perečih problemov, ali bi jih sicer na 
kak način zaustavljal. Vprašanje je samo, 
da*li so tovariši kot referenti na odgovornih 
položajih zadosti vztrajno in vneto zagovar* 
j ali nujno rešitev teh dveh vprašanj in da*li 
niso pozabili svojih tovarišev, ki tako silno 
nujno potrebujejo in pričakujejo pomoč S 
strani našega skupnega gospodarja. Na to 
vprašanje je mogoče odgovoriti brez pomiš* 
ljanja, da so organizirani tovariši tudi kot 
referenti izvršili svojo tovariško dolžnost in 
da bi tak očitek mogel event. veljati samo 
tovarišem izven organizacij, ki nimajo stika 
s širokimi krogi državnih uslužbencev in ki 
zaradi tega ne morejo občutiti težine polo* 
žaja, v katerem se nahajajo prizadeti naši 
tovariši. 

Zato je treba, da vse organizacije držav* 
nih uslužbencev ti dve vprašanji stavijo na 
prvo mesto, da bi se na prihodnjem kongresu 
vnovič in vsestranski prerešetali, da se po* 
treba njune rešitve z dokazi izkaže, da se vse 
to dostavi kraljevski vladi, in sicer pismeno 
in ustno po posebnem odposlanstvu našega 
Glavnega Čin. Saveza. Mogoče bo živa be* 
seda mogla prepričati merodajne činitelje o 
neodložljivosti rešitve teh dveh stvari, kateri 
je treba smatrati za državno potrebo, prav 
tako. kakor je to ureditev uprave in novi 
uradniški zakon. 

Prizadetim tovarišem pa priporočamo, 
naj zaupajo v svoje stanovske organizacije 
in naj skušajo v našo sredo pritegniti čim 
večje število javnih nameščencev, ker se v 
socialnem življenju računa samo z organiza* 
cijami, ki so močne po številu članstva in po 
njegovi zavednosti. 


